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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2017/18:1206 Allmänna vägar som blir enskilda vägar

I medierna har det uppgetts att Trafikverket försöker överföra 2 000 mil allmän 
väg till att i stället bli enskild väg.

I dag är ca 76 procent av Sveriges vägar enskilda vägar. Dessa vägar sköts av 
vägsamfälligheter som ofta har svårt att få ekonomin att gå ihop, och 
utdebiteringar från de boende är ofta helt nödvändigt.

Trafikverket arbetar tydligen nu aktivt med att flytta bort sitt ansvar från 
ytterligare 2 000 mil väg genom att göra om dessa vägar till enskilda på 
landsbygden. Detta gör att samhället belastar landsbygden med ytterligare 
kostnader. Redan i dag är det mycket dyrt att leva, bo och resa på landsbygden, 
på grund av höga bränsleskatter. Att nu dessutom ta över ansvaret för ännu fler 
vägar och vägsystem och sköta väghållningen på dessa kommer att ytterligare 
belasta landsbygdens befolkning ekonomiskt. 

Min fråga till statsrådet Tomas Eneroth är: 

 

Tänker statsrådet acceptera det som Trafikverket nu gör, eller avser ministern 
att ta några initiativ till att stoppa detta?  

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-04-20
Besvaras senast
2018-05-02 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


